



香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員
Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人：
Joint Honorary Patron:

施德論先生
Mr. John E. Strickland

楊孝華先生
Mr. Howard Young

義務法律顧問：
Honorary Legal Advisor:

車偉恒律師
Mr. Allen W.H. Che

致 各會員

賽事公告

有關 5 月 12 日於摩士公園舉行之「香港排名聯賽 – 短距離」將如常舉行，M/W8、10、12 賽事路線改至在單一公園內進行，以上組別比賽期間並不需要橫過馬路，賽會將有新之賽事及出發安排，請參閱最新之賽員須知及出發時間。

2019 年 5 月 10 日
香港定向總會

To all members

Event Notice

There will be **no** cancellation of specific classes in the “Hong Kong Orienteering Ranking League 2019 (Sprint)” event being held in Morse Park on the 12th of May. However, the course for the M/W8, 10, 12 is now restricted to compete within a single park, to avoid the need to access the road crossing. Please note that there will be updated event information and starting arrangements.

10th May 2019

Orienteering Association of Hong Kong